
KS Prule
Novi podpredsednik - Da bi poživili delo sveta

krajevne skupnosti, so na seji sveta 8. aprila izvolili za
novega podpredsednika Jožeta Šparovca.

• •* •

Kdo ni zaposlen? - Po podatkih strokovne službe
Samoupravne skupnosti za zaposlovanje Ljubljana je
bilo v začetku aprila brez zaposlitve 15 prebivalk in 13
prebtvalcev, ki živijo na ozemlju KS Prule. Žal pa si
komisije sveta krajevne skupnosti ne morejo prav nič
pomagati s tem podatkom. Ce bi vedeli, kateri krajani
iščejo delo, bi lahko vzpostavili stik z njimi in jim
pomagali iskati zaposlitev.

• * •

Smeti vabijo glodalce - Pri odvozu smeti je vse
več težav. Prva je še vedno ta, da Komunalno podjetje
Ljubljana TOZD Javna higiena ni dokončno zamenja-
lo kante za smeti z zabojniki. Naslednja pa je nastopi-
la ta mesec. Smeti po novi razporeditvi odvažajo le še
ob torkih in petkih dopoldne in ne trikrat tedensko,
kot so to delali do konca marca. Prulčani, organi
krajevne skupnosti in skupnosti stanovalcev zahteva-
jo, da TOZD Javna higiena obnovi odvoz smeti in
odpadkov ob ponedeljkih, sredah in petkih in tako z
odgovornim uresničevanjem svoje posebne vloge
prispeva, da se ne bi pričeli razmnoževati po stano-
vanjskih soseskah glodalci.

• • •

Priprave na volitve - Krajevna skupnost S2DL je
imela pogovor s predstavniki hišnih svetov o pripra-
vah na volitve v letu 1986. Dogovorili so se, da bodo
hišni sveti pripravili predloge Prulčanov, ki bi bili
pripravljeni kandidirati za posamezne zadolžitye. Z
njimi pa se bo potem podrobneje pogovorila kadrov-
ska komisija.

• • •

. O življenju med vojno - Člani združenja borcev
NOV »Oskar Kovačič« bodo 26. aprila krenili na po-
hod z učenci nižjih razredov osnovne šole Tone Seli-
škar Prule. S Prul se bodo podali na Trnovo in do
spominskih obeležij na Cesti dveh cesarjev. Borci
bodo pripovedovali šolarjem o posebnem načinu živ-
Ijenja v Ljubljani.

• • •

Sami bodo pleskall - Svet stanovalcev Prijateljeva
28, 30 in 32 je uvrstil med naloge tekočega vzdrževa-
nja v letošnjem letu tudi pleskanje okenskih okvirjev
in vrat na Prijateljevi 32 ter previsnih nadstreškov nad
vhodnimi vrati na vseh treh zgradbah. Za ta dela so že
kupili barvo in lak, delo pa bodo opravili sami, ker
nimajo dovolj denarja, da bi plačali obrtnika.

-H>-

Borcl o mladlh - Borci na Prulah pa so takole
razpravljali o problematiki tnladih: »Neopravičljivo je,
da mladinska organizacija ne deluje. Borci bi morali
prek svojih otrok in vnukov apelirati na to, da bi se
mladi organizirali tudi v mladinski organizaciji. To je
tudi vprašanje domače vzgoje, oziroma pomanjkljive
vzgoje, napačno interpretirane demokracije v vzgoji,
itd. Mladi pravzaprav pogrešajo skrb starejših, saj je
opazno, da tudi starši vse slabše skrbijo za svoje
otroke. Upoštevati moramo, da je potrebno delo z
mladino v zaostrenih družbenih razmerah okrepiti.
Zato naj bi bili borci bolj prisotni pri sprejemanju
cicibanov v pionirsko organizacijo in v ZSMS.«

KS Kolodvor
Odločitev Komunalnega podjetja - Aprila leta

1984 je krajevna skupnost podpisala pogodbo in pla-
čala Komunalnemu podjetju Ljubljana TOZD Komu-
nalne gradnje asfaltiranje krajevnega igrišča za ko-
šarko: Ker pri krajevni skupnosti niso dovolj priganja-
li izvajalča, ta dela ni opravil v pogodbenem roku. Po
zadnjih opozorilih pa je obljubil, da bo za lanski
znesek, letos junija, ko bo dovolj toplo, asfaltiral
igrišče. Krajevna skupnost pa je te dni dobila tudi
savski drobni prod za ureditev ostalih površin na
otroškem in športnem igrišču. Na slabo vzdrževanje
teh površin so jo opozorili prebivalci, ki tam radi
preživijo proste urice z otroki. Za igrišče bi moralo
redno skrbeti komunalno podjetje.

• • •

Akcijski program - Kljub temu, da so organizacije
združenega dela in skupnosti prispevale za Akcijski
program krajevne skupnosti Kolodvor le 123 tisoč
dinarjev, ali 50 odstotkov planiranega denarja, je

uspelo krajevni skupnosti opraviti vse naloge, ki so
jih pred dobrim letom zapisali v akcijski prbgram.
Poleg predplačila za asfaltiranje igrišča so plačali še
stroške za organizacijo družabnih in kulturnih prire-
ditev v krajevni skupnosti, denarne pomoči šolskim
dejavnostim v prostem času in otrokbm, ki so odšli
na zimske počitnice. Primaknili so nekaj denarja tudi
za nakup igrač za VVO »Ane Ziherl« in za delo tabor-
niške čete »Viharniki« in še pomod Rdečemu križu za
občane. Enajstim delovnim organizacijam in skupno-
stim bodo poslali podrobno poročilo o zbranih in
porabljenih sredstvih. Letos bodo za akcijski pro-
gram zbrali 262 tisoč dinarjev. Tudi letos bodo name-
nili največ sredstev varstvu, vzgoji in izobrazevanju
otrok v VVO, osnovni šoli in dejavnostim, ki jih z njimi
izvajajo posamezne komisije krajevne skupnosti.

• • •

Spr»|elt so statut - Na 8. redni seji 17. aprila so se
zbrali člani skupščine deiegatov. Poleg poročil o
lanskoletnem delu sveta in njegovih organov ter pla-
nov aktivnosti za letošnje ieto, so sprejeli tudi nov
statut krajevne skupnosti. Za njegovo pripravo in
obravnavo so porabili skoraj leto dni. Sedaj bo po-
trebno z njegovimi določili uskladlti še vse druge
splošne akte krajevne skupnosti.

* • •

' Ve£ zslenja - Ker leži kra/evna skupnost na osred-
njem delu Ijubljanskega prometnega vozlišča - avto-
busna in železniška postaja, prometne ceste - žive
njeni prebivalci v nemogočih ekoloških razmerah,
zaradi hrupa, smradu in naseljenosti, ki presega 7500
prebivalcev na kvadratni kilometer. Da bi vsaj nekoli-
ko ublažili to stanje, pričakuje vodstvo krajevne skup-
nosti, da se bodo letos krajani in organizacije združe-
nega dela ter vzdrževalci družbenih zgradb lotili izra-
zitejše ozeleniteve oken, balkonov, teras, klonlc, dvo-
rišč in igrišč. Priporočajo predvsem, da bili povsod,
kjer je le nekaj proste površine, postaviti tudl priroč-
na igrala za otroke in klopi za starejše. K. J.


